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SÄRSKILT YTTRANDE 
§ 68 Planuppdrag Trollbäcken 

Tyresö har haft en oregelbunden men alltjämt hög tillväxt de senaste åren, i likhet med  
hela Stockholmsregionen. Att bygga bostäder är viktigt för att tillgodose efterfrågan men  
lika viktigt är det att tänka på hur och var vi bygger.  

Tyresö behöver bygga efter kommunens förutsättningar, vilket vi Moderater menar är en  
lägre takt än idag. Vi är en liten skärgårdskommun med begränsad yta att bygga på och en 
stor del av attraktionskraften ligger i våra gröna och blå värden, det får vi aldrig äventyra. 

Vi har omvärderat vår bostadspolitik och behöver nu gå varsamt fram. I vissa områden kan 
vi satsa på tillväxt och bostadsbyggande, i andra vill vi värna den gröna småskaligheten eller 
inte bygga alls. Vi behöver skapa möjligheter att växa med kvalitet och att optimera kommu-
nens investeringar över tid. Att växa som kommun handlar om så mycket mer än bostäder. 
Service i form av förskolor, skolor och äldreomsorg ska utvecklas i samma takt och med 
fortsatt hög kvalitet. Även framkomligheten och trafiksystemet måste hänga med i utveck-
lingen.  

Planprogrammet för Trollbäckens centrumstråk har Moderaterna sagt nej till! Plan- 
programmet anser vi har en för hög exploateringsgrad. Vi vill att man i arbetet kring  
detta planuppdrag tar hänsyn till följande: 

• Trollbäckens Egnahemsförenings synpunkter. 
• Bygg småskaligt. 
• Förbättra framkomligheten på Gudöbroleden. 
• Värna företagen i området – tillgängliga parkeringsplatser för handel.  
• Värna om och förtäta inte i villaområdena – grannfastigheter mot villatomter ska endast 
bebyggas med stadsradhus på max 2 våningar.  
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